
Vragen aan de raad; 

 

IB 19063 

De grip op grondstoffen is het doel waar de gezamenlijke raden naar streven, maar tot op heden 

heeft Avalex daar naar ons oordeel; onvoldoende sturend opgetreden om hier beleid op te 

ontwikkelen. Mede ook omdat ze de raden onvoldoende heeft weten te informeren over nieuwe 

hybride mogelijkheden om ons afval te verwerken. 

 Mijn vraag aan de wethouder is of hij voldoende bestuurlijke en strategische kwaliteiten ziet binnen 

Avalex om ze zelfstandiger aan die doelstelling te laten werken. 

 

Ra 19044 

Wat is de stand van zaken mbt tot de toegankelijkheid van de openbare toiletten in Rijswijk? 

Dit nav de brief die door het college aan ondernemers is verstuur. Zijn er reacties ontvangen? Gaat 

het aantal en de bewegwijzering naar de toiletten nog omhoog? 

 

Ib 19055 

Naar aanleiding van het behoefte onderzoek Ruimte voor sport heef D66 een aantal vraagtekens 

gezet bij de vergelijking van de cijfers in betrekking op de situatie in Rijswijk. De gemeente kon toen 

onvoldoende de bezetting van de afgelopen jaren met eigen cijfers staven. Daarnaast was de 

bezetting van de buitensportaccommodaties onvoldoende meegenomen in de conclusie. Wethouder 

heeft toen op de door mij gestelde vragen geantwoord om die cijfers alsnog aan te leveren. 

Mijn vragen zijn de volgende: 

- In het kader van de objectieve meningsvorming deze cijfers zijn verwerkt in de huidige nota? 

 

- In de huidige nota wordt wel verder gerefereerd aan de eenzijdige knelpunten van de 

aanwezige sportverengingen op de bijeenkomst van 31 januari.   In hoeverre heeft de 

wethouder de cijfers van de landelijke groei in de daar genoemde groei van de diverse 

sportverengingen mee genomen in de nota? 

 

- Vergrijzing, minder tijd, eerder stoppen met sporten op jonge leeftijd zorgt ervoor dat het 

aantal leden bij verenigingen al enkele jaren daalt. Terwijl het aantal mensen dat sport wel 

toe neemt, hierbij zijn o.a.  wandelen, fietsen, vissen, bootcamp en hardlopen de grote 

stijgers. Daarnaast houdt de jeugd zich steeds meer bezig met Urban Sports als Panna, 3x3 

basketbal en freerunning. Hoe gaat de wethouder hier verder invulling aan geven? 

 

- Refleks geeft aan op sportpark Irene dat zij meer ruimte nodig heeft voor haar binnensport. 

De gemeente de bestaande velden ieder jaar laat onderhouden en zelfs renoveren, dit terwijl 

er gebruik van word gemaakt door een kleine vereniging met een lage bespeelbaarheid. Kan 

de wethouder toezeggen dat als andere verenigingen hier niet willen gaan spelen hij laat 

onderzoeken wat de andere mogelijkheden van gebruik kunnen zijn. Mede om verdere 

kapitaalsvernietiging te voorkomen. 



 

- Hoe gaat de Wethouder ervoor zorgen dat de sportzaal in Rijswijkbuiten, maar ook andere 

sportalen naast scholen bij nieuwbouw en renovatie kunnen  worden ingezet voor 

sportverenigingen in het bijzonder met competitiesport in het weekend? 

 

- Verenigingen geven aan dat ze steeds minder goed vrijwilligers kunnen vinden om invulling 

te geven aan het kader en bestuur. Kan de Wethouder aangeven dat hij gaat onderzoeken 

samen met de sportraad hoe wij de verenigingen hierbij kunnen ondersteunen. 

 

 

 

 

 


